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Vážení spoluobčané ! 

Začátek Nového roku byl tak enormně teplý,  že to  málokdo pamatuje. To bylo jistě příjemné pro ty kteří 
mají v tomto období na starosti údržbu komunikací a pro všechny kteří hradí účty za vytápění. Méně nadšeni 
pak byli milovníci zimních sportů a hlavně ti,  kteří ze zimy profitují. Téměř žádný vliv však neměla mírná 
zima na průběh tradiční plesové sezony, která začíná o Vánočních svátcích Mysliveckým plesem a končí 
březnovým babským bálem. Někteří pořadatelé by si jistě představovali vyšší návštěvu, jiní zase měli 
problémy všechny návštěvníky usadit. Za  největší posun v kvalitě však osobně považuji situaci, kdy bez 
direktivních zákazů a nařízení se někteří kuřáci rozhodli svojí vášní ( nebo závislostí ) při těchto akcích 
neobtěžovat své okolí a chodili kouřit mimo hlavní sál. A ještě větší radost mi dělá to, že toto rozhodnutí 
přišlo spontánně od  mladé  generace, a za to jim touto cestou chci poděkovat a věřím že to byla ta  první 
vlaštovka   za níž se objeví další. V nejbližším období nás čekají Velikonoční svátky, které jsou také nazývány  
svátky jara i když v letošním roce příroda kalendář o hodně předběhla. Prožijte je tedy v klidu a zdraví 
v kruhu Vašich blízkých  

           Starosta 

 

 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 18.3. 2014 

 
Zastupitelstvo obce  jednomyslně vyslovilo souhlas s územní působností MAS Lužnice v k.ú.Řepeč na 

období 2014 – 2020.  Přes MAS ( MÍSTNÍ AKČNÍSKUPINA ) je možnost žádat o dotace z Evropských 

peněz v menších obnosech a mnohem jednodušeji než  přes SFŽP.  Tato možnost je vhodná i pro zájmové 

spolky, které ji u nás prozatím nevyužily.   

 

 Zastupitelstvo obce  schválilo nabídku firmy Hainz na elektrický pohon zvonu v kapličce na návsi za cenu 

49 936 Kč,-. výsledek hlasování 4 hlasy pro 3 proti.  Dálkověřízené ovládání bude zpracovávat signál DCF,  

v případě mimořádných událostí se bude moci ovládat ručně. 

 Zastupitelstvo obce  schválilo návrh na vybudování krytého podia před pohostinstvím, tyto práce budou 

provedeny dodavatelsky, tak aby se vše stihlo do letošního termínu pouti. Celková cena dosáhne výše cca 

200 000 Kč,-. 

 Na hřišti bude dokončena  terénníúpravu prostranství u kabin, cena 108 290 Kč,- s termínem dokončení do 

konce března 2014.  Altán vybudujíčlenové FK brigádně.  

  Zastupitelstvo obce  jednomyslně schválilo Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Řepeč za 

rok 2013 Krajským úřadem Jčk s výrokem bez výhrad. Výsledek přezkoumání– nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky podle § 10 odst.3. písm.a) zákonač.420/2004 Sb. 

 Zastupitelstvo obce  jednomyslně schválilo smlouvu o zřízení věcného břemene č. TA -014130004891/001 

mezi ObcíŘepeč a E.ON Distribuce na pozemcích p.č. 1858/1, 1862/1 ( přípojka NN Mrzena ).  

 



 

 

 Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí rozpočtové změny č.1/2014 a jednomyslně schválilo rozpočtové 

změny č.2 /2014 dle příloh. Změny v rozpočtu se týkají hlavně výše uvedených akcí . 

 Zastupitelstvo obce  jednomyslně schválilo záměr odkupu části pozemkůp.č.1034/2 o výměře 960 m2, p.č. 

1034/1 o výměře 964 m2 a p.č.1014 o výměře 8434 m2  za cenu 80 Kč,-/m2 a pověřuje místostarostu obce 

přípravou kupních smluv. Jedná se o pozemky za včelínem, kde byla v loňském roce avizována a 

představena studie zastavitelnosti. Vykupovány budou pozemky ve vlastnictví ZD Opařany, p. Pavla a 

Antonína Anděla a Paní Krupkové. Paní Blanka Bastlová projevila zájem o směnu jejího pozemku za jinou 

ornou půdu. Cena za nákup těchto pozemků včetně geodetických prací a přípravy a zpracování smluv 

dosáhne částky cca 750 000 Kč,-. Pokud dojde k úspěšné realizaci, vznikne na výše uvedených pozemcích 

příjezdová cesta do této lokality a 4 nové stavební pozemky.   

 

 Zastupitelstvo obce projednalo nabídky stavebních firem na úpravu povrchu místních komunikacíp.č.1880/1 

v celkové ploše 2 400 m2. Nabídku předložily firmy Strabag ve výši 485 340 Kč,- , firma Vialit ve výši 451 

200 Kč,-. Zastupitelstvo obce jednomyslně rozhodlo, že dodavatelem se stane firma Vialit a pověřuje 

starostu obce podpisem smlouvy o dílo.  Též  se jedná o již dříve představenou vizi, že bude propojena 

komunikace od Velíšků kolem lesa až Na Chalupy živičným povrchem. 

  Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí vyúčtováníúprav v korytě potoka – provedla firma Strabag                                    

- cena za dílo 40 681Kč,-. Výsledná podoba byla konzultována a odsouhlasena Správcem povodí Vltavy. 

 

 

� Ze života v obci 
 

18.ledna  - hasičský bál, hudba -Vysočinka 
14února – divadlo ,,Chyťte zloděje „ – sehráli ochotníci z Božejovic 
15. února – dětský karneval 
21.února – Holubářský bál, hudba -Doubravanka 
8.března – sportovní ples, hudba -  Bosáci 
15. března – zájezd ČSŽ do Prahy  na muzikál ,,Děti ráje“ 
15. března – přednáška ing. Pasáka o lovech v Kyrgyzstánu 
22.března – babský bál, hudba  - Red Mouse 
 
 

 

 

 

 



� Plánované kulturní akce 
 
Termín tradiční pouti  v letošním roce vychází na neděli 8. června 
 
Obecní úřad nabízí občanům zájezd na otáčivé hlediště do Českého Krumlova na 
představení ,,Dekameron „. Vstupenky se nám podařilo objednat s dostatečným časovým 
předstihem, takže jsou všechny vedle sebe, což nebylo vždy pravidlem. Termín představení 
je v úterý 8. července 2014, zájemci si mohou zakoupit vstupenky na Obecním úřadě. 
Cena jedné vstupenky je 600 Kč,- včetně dopravy.  
 
 

� termíny svozu komunálního odpadu na léto 2014 
 
10.4. / 24.4. / 8.5. / 22.5. / 5.6. / 19.6. / 3.7. / 17.7. / 31.7. / 14.8. / 28.8. / 11.9. / 25.9. 
 
 Na pozemku p.č. 1881/1 byla provedena v měsíci březnu likvidace černé skládky, jejíž původ byl zcela 

nepochybně ještě v minulém století. V poslední době se zde však začaly znovu objevovat čerstvé odpady a 

to i živočišného původu, proto bylo přistoupeno k celkové rekultivaci.  Věřím,že toto řešení je již tím 

definitivním a aby se situace neopakovala, přislíbilo MS,  které v sousedství provozuje bažantnici, 

monitoring této lokality.  Celkové náklady na likvidaci  přesáhnou podle prvních odhadů 60 000  Kč,-.  

Koncem loňského roku se zhoršila kvalita odpadní vody protékající nádrží na návsi. U některého zdroje 

znečištění tedy došlo buď k havárii nebo neplnění povinností podle § 38/odst.3 zákona č. 254/2001 Sb.  

K nápravě tohoto neutěšeného stavu se Zastupitelstvo obce rozhodlo podpořit finančně likvidaci kalů ze 

septiků soukromých vlastníků. Nabízíme tedy ve spolupráci s firmou Čevak všem vlastníkům nemovitostí ( 

kteří dosud nemajíČOV ) zajištění  dotovaného vývozu septiků. Vlastník nemovitosti uhradí cenu za 

množství likvidovaného kalu. Obec pak uhradí náklady na dopravu a práci. Cena pro vlastníky nemovitostí  

bude cca 400 Kč,-/m3  kalu  včetně DPH ( bude záviset na hustotěkalu ). 

Věříme,že této nabídky využije co nejvíce domácností, tak aby se kvalita odpadních vod  trvale zlepšovala. 

Zájemci  o tuto službu mohou kontaktovat kteréhokoli z členů zastupitelstva obce, nebo se přihlásit  e-

mailem na adresu obec@repec.cz , nebo osobně každéúterý na OÚ. 

 
� Obecní lesy 

 
V měsíci březnu letošního roku byl po mnoha letech ukončen proces navracení historického majetku obce. 
Zpět do vlastnictví obce tak opět přešla parcela č. 501 ( les ve Stříteři ). Rozloha obecních lesů se tak 
zvětšila o dalších 11 ha . I díky pochopení ze strany firmy Vojenské lesy a statky, která zde v posledních 
letech, kdy se již jednání blížila k úspěšnému konci, omezila hospodářskou činnost na likvidaci polomů a 
kůrovce, se vrací obci porosty ve velmi dobrém stavu, které budou dalším zdrojem příjmů obecního 
rozpočtu. Hospodaření v lesích za 1 čtvrtletí letošního roku vykázalo kladný výsledek ve výši +314 097 Kč,-  
při příjmech 461 404 Kč,-  a  výdajích 147 307Kč,-. 

U dvora v Kášovicích byl pokácen jeden ze staletých dubů. Důvodem byl jeho špatný zdravotní stav. Dřevní 
hmotu odkoupila p. Maláková na palivo.  



 

� Hospodaření obce 
 

V posledních letech se ze Zpravodajů vytratily pravidelné informace o hospodaření Obecního rozpočtu. 
Změnou v účetních předpisech a se vznikem povinnosti Obce stát se plátcem DPH, jsou relevantní 
informace k dispozici vždy s určitým zpožděním. Přestože jsou za námi již 3 měsíce nového roku, můžeme 
Vám k nahlédnutí poskytnout data pouze za leden a únor 2014.  

Příjmy : 885 575 Kč,- 

Výdaje : 372 830 Kč,- 

Finanční prostředky na běžném účtu : 6 620 593 Kč,- 

V prvních měsících roku tvoří vždy největší část příjmů, ale i výdajů obraty s lesního hospodářství. Kdo by 
si chtěl podrobněji prostudovat jednotlivé účetní položky, jsou k dispozici na webových stránkách obce 
v menu úřední deska/ účetní výkazy. 

 

� Honební společenstvo 
 

22. ledna 2014 se sešel výbor Honebního společenstva, aby připravil konání Valné hromady HS. Ta se 
konala 28.2.2014 v klubovně místního hostince. Přestože přítomných členů HS bylo minimum, měli 
k dispozici 433 hlasovacích mandátů, takže Valná hromada mohla proběhnout v řádném termínu. Hlavním 
tématem bylo hospodaření HS a úprava podmínek pro poskytování další podpory MS při odlovu černé 
zvěře.  

Za rok 2013 hospodařilo  HS s celkovými příjmy 28 666 Kč,-,  kumulovaný zůstatek z předchozích  období 
činil 4 981 Kč,-. Na tzv. zástřelném bylo v loňském roce  vyplaceno 10 000 Kč,-.  v souladu s usnesením 
poslední Valné Hromady z prosince 2013 . Průměrné odlovy černé zvěře zůstávají již několik let na téměř 
stejné výši. . 

Pro rok 2014 byla Valnou hromadou schválena výše podpory 200 Kč,- za ulovený kus černé zvěře. To je o 
100 Kč,- méně než bylo vypláceno doposud. Maximální vyplacená částka je omezena pokladním zůstatkem 
HS, který musí podle usnesení Valné hromady činit k 31.12. 2014, 5 000 Kč,-, tak aby bylo HS schopno 
splnit veškeré další finanční závazky. 

Znovu si dovolujeme připomenout, že chladírenské zařízení ve dvoře u hasičárny,  je k dispozici všem 
občanům obce.  Náklady na jeho provoz, od spuštění do října loňského roku činily cca 3 500 Kč,-. 

 

� Zimní údržba 
 

Přestože letošní zima u nás  téměř vůbec neprověřila připravenost obyvatel a techniky na odklízení sněhu a 
náledí, dovolujeme si jako každoročně pozvat všechny,  kteří se starají o chodníky před svojí nemovitostí, na 
již tradiční sousedské posezení, jako poděkování za jejich ochotu a vstřícnost. 
 Bude se konat v pátek 11.4.2014 od 18 hodin v klubovně místního hostince.   
 
Tradiční jarní brigáda se bude konat v sobotu 3. května  
 



 

 

Z historie -  1994-1998 

Do volebních seznamů bylo zapsáno 186 voličů, účast ve volbách byla 86%. Nové zastupitelstvo mělo 7 

členů. Starostou se stal  František Krupka, místostarostou Jan Kosobud. Dalšími členy zastupitelstva se stali- 

Jana Klicmanová, Marie Reitschlagerová, Josef Cícha, Miloslav Hořejší a Jiří Vozábal.V průběhu volebního 

období byly řešeny majetkové spory kolem objektu místního pohostinství, část objektu byla dosud ve 

vlastnictví obce a část majetkem pánů Hořejších z Chebu. Podíl pánů Hořejších byl nakonec po dohodě 

odkoupen obcí za 200 000 Kč,- a hostinec se sálem se tak definitivně stal majetkem obce. Provoz 

pohostinství má pronajatý p.Luboš Baláž z Opařan. Byla provedena oprava povrchu místní komunikace po 

Humnech od pomníku padlých kolem školy až k čp.1. Členové TJ pod vedením p. Vrchoty provedli opravu 

střechy na kapličce. Nové oplechování dostala i věž. 

1.1.1997 předalo ZD Opařany kanceláře v budově Obecního úřadu čp. 83 zpět obci.  

Pronájem bývalé budovy školy ekologickému hnutí Brontosaurus se ukázal jako nedobrý krok. Proto byl 

objekt prodán za 1 000 000 Kč,-p. Jaroslavu Beranovi z Dražic, který jej přestavěl na rodinný dům. 

Pokračují snahy o navrácení historického majetku obce. V roce 1966 byly obecní lesy převedeny  ve smyslu 

,,socialistického užívání“ na podnik Vojenské lesy a statky Horní Planá. Jednání však jsou komplikovaná a 

nevedou zatím k úspěchu. Do dalšího volebního období v roce 1998 se ze stávajícího zastupitelstva uchází o 

hlasy voličů pouze Jiří Vozábal a Miloslav Hořejší.     

 

 


